
 Protokół Nr 61/2020 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 31 sierpnia 2020 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł Przybyłek, 
Członkowie Zarządu: Lech Brzozowski, Mateusz Budka i Krzysztof Zdziarski oraz Skarbnik 
Powiatu – Renata Mróz, Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – Anna Kalinowska, 
Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – Jolanta Tymińska, 
Kierownik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska - Agnieszka Szczepkowska, Kierownik 
Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – Iwona Urbanowicz. 

Obrady otworzył i poprowadził Starosta – Marcin Paliński.  
 
Porządek obrad: 
I. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie: 
1. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Nidzicy do czynności związanych z realizacją projektu „Wsparcie dzieci 
umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii Covid-19” w ramach Programu 
Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój lata 2014-2020. 

II.  Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 
1. Wynagrodzenia nauczycieli za 7 miesięcy. 
2. Opinia na temat kandydata na stanowisko Wicedyrektora Zespołu Szkół Zawodowych   

i Ogólnokształcących w Nidzicy. 
3. Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie zgody na prace nauczycieli w zastępstwie za 

nauczycieli przebywających na urlopach. 
4. Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie zgody na zatrudnienie osoby nie będącej 

nauczycielem na Turnusach dokształcania teoretycznego młodocianych pracowników 
w zawodach stolarz i tapicer. 

5. Propozycja utworzenia Zespołu placówek. 
6. Informacja o planie pracy Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Nidzicy. 
7. Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie zgody na powołanie w ZSRiO „społecznego 

wicedyrektora szkoły”. 
8. Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie zgody na zwiększenie liczby etatów w internacie           

SOS-W. 
9. Prośba o zawarcie porozumienia z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim w sprawie 

wskazania Poradni jako Ośrodka orzekania o potrzebie kształcenia specjalnego i 
indywidualnego dla dzieci niesłyszących, słabo słyszących, niewidzących i słabo 
widzących. 

10. Przygotowanie szkół do roku szkolnego. 
III. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Wniosek o wyrażenie zgody na usunięcie drzew. 
IV. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Informacja na temat prowadzonych mediacji z firmą Geo-Nid. 
2. Sprawy związane z gospodarowaniem nieruchomościami powiatowymi. 

V. Wydział Finansowy: 
1. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2020, 
2) warunkowego przydziału obligacji komunalnych serii D20 Powiatu Nidzickiego 

(„obligacje komunalne”). 
 
 
 



Ad. 1. 
p. Anna Kalinowska omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie upoważnienia 

Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy do czynności związanych z 
realizacją projektu „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii Covid-
19” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój lata 2014-2020. W uchwale 
Zarząd upoważnia p. Kalinowską do zawierania umów oraz działań wynikających z realizacji 
projektu. Dodała, że z przyznanych środków zostanie zakupiony sprzęt komputerowy dla dzieci w 
rodzinach zastępczych. Czas na realizację projektu wyznaczono do 30 listopada br. 

Uwag i pytań nie było.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 61/211/2020 w powyższej sprawie. Stanowi 

ona załącznik do niniejszego protokołu. 
 
p. Anna Kalinowska opuściła salę obrad, a dołączyła  p. Jolanta Tymińska.  

 
Ad. II.1. 
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że niedobór w wynagrodzeniach nauczycieli 

mianowanych zmniejszył się do 36 zł. Ma nadzieję, że do końca roku wszystko się unormuje. 
Dodała, że od września planowane są podwyżki dla nauczycieli w wysokości 6%.  

Uwag nie było. 
 
Ad. II.2. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących w Nidzicy o wyrażenie opinii o powołaniu na stanowisko Wicedyrektora p. 
Aliny Czajka. Opinia Rady Pedagogicznej jest pozytywna. Pani Czajka posiada odpowiednie 
kwalifikacje, zgodne z rozporządzeniem MEN dotyczącym zatrudnienia nauczycieli na 
stanowiskach kierowniczych. Ponadto, została pozytywnie zweryfikowana przy naborze do ODN. 
Żadnych uwag odnośnie p. Czajka nie ma. 

p. Lech Brzozowski uważa, że p. Czajka doskonale da sobie radę na tym stanowisku. 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie ustosunkował się do powyższego wniosku. 
 
Ad. II.3. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek Dyrektora ZSZiO o zatrudnienie emerytowanych 

nauczycieli na zastępstwo za dwóch nauczycieli, tj. przedmiotów zawodowych oraz geografii 
przebywających na urlopach zdrowotnych do 26 października oraz do 28 października. Po 
zakończeniu urlopów zdrowotnych nauczyciele powrócą do pracy.  

Zarząd przychylił się do powyższego wniosku. 
 
Ad. II.4. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek Centrum Kształcenia Zawodowego o wyrażenie 

zgody na zatrudnienie specjalisty na Turnusach dokształcania teoretycznego młodocianych 
pracowników w zawodach stolarz oraz tapicer. Nauczyciel ujęty w ramowym planie organizacyjnym 
zrezygnował w prowadzenia kursów. 

Zarząd przychylił się do powyższego wniosku. 
 
Ad. II.5. 
p. Jolanta Tymińska przypomniała, że w przyszłym roku musi się odbyć konkurs na 

dyrektora ZSZiO w Nidzicy. Powrócił zatem temat połączenia ZSZiO i CKZ. Dobrze byłoby 
wcześniej pomyśleć, żeby placówką tą zarządzał jeden menager. Powstałyby oszczędności na 
stanowiskach wicedyrektorskich, administracji i obsłudze. Uzyskalibyśmy większą elastyczność w 
zarządzaniu kadrą pedagogiczną. Temat jest do przemyślenia i przeliczenia. Ekonomicznie byłaby 



to opłacalna zmiana. P. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że o ewentualnych włączeniach jednostek do 
Zespołu trzeba Kuratorium informować wcześniej. 

p. Mateusz Budka stwierdził, że dobrze byłoby pokazać to w cyfrach. 
p. Jolanta Tymińska odpowiedziała, że pomysł ten trzeba jeszcze przeliczyć.  
p. Lech Brzozowski uważa, że kierunek jest słuszny. 
p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że przy nowej placówce konieczny jest konkurs na dyrektora. 

Dodała, że w Strategii Południowe Mazury wpisane zostało zadanie utworzenia innowacyjnego 
Centrum na terenie obecnego CKZ. Może należałoby na tej podstawie utworzyć Zespół placówek. 

 
Ad. II.6. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła w skrócie plan pracy Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli 

w Nidzicy na rok 2020/2021. Zawiera on informacje kiedy jaki doradca ma zaplanowane szkolenia. 
Plan został opracowany i przedłożony w Kuratorium Oświaty. Został pozytywnie zaopiniowany. 
Plan ten był narzędziem niezbędnym do akredytacji. Teraz jednostka może już zarabiać. p. Jolanta 
Tymińska dodała, że do 30 września dyrektor będzie składała sprawozdanie z działalności w roku 
poprzednim. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
 
Ad. II.7. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek ZSRiO w Jagarzewie o wyrażenie zgody na 

powołanie p. Ewy Brodzik na stanowisko społecznego wicedyrektora. Formalnie nie zmienia to 
organizacji, ani nie powoduje żadnych skutków. Działania p. Brodzik będzie mogła podejmować 
w przypadku nieobecności dyrektora, na podstawie jednorazowego upoważnienia. Rada 
pedagogiczna wydała pozytywną opinię w tej sprawie. Pani Brodzik również zgodziła się na taką 
propozycję. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 
Ad. II.8. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

o wyrażenie zgody na zatrudnienie opiekuna do internatu, ze względu na większą, niż dotąd,  ilość 
wychowanków (18).  Grupy wychowawcze wychowanków SOS-W są max. 5-6 osobowe. Jest to 
praca po godz. 15:00. p. Jolanta Tymińska przypomniała, że na wychowanka SOS-W ze 
sprzężeniem w internacie przysługuje subwencja o wadze 6,5, więc zatrudnienie opiekuna będzie 
korzystne. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 
Ad. II.9. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła prośbę Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji o 

zawarcie porozumienia z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim w sprawie wskazania Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Nidzicy do wydawania orzeczeń o potrzebie kształcenia 
specjalnego, orzeczeń o potrzebie indywidualnego rocznego przygotowania przedszkolnego, 
orzeczeń o potrzebie indywidualnego nauczania, opinii o potrzebie wczesnego wspomagania 
rozwoju dziecka od chwili wykrycia niepełnosprawności do podjęcia nauki w szkole dla dzieci 
niewidomych, słabowidzących, niesłyszących i słabosłyszących. Dotąd nie mieliśmy specjalisty i 
nie było możliwości badania osób niedowidzących i z niedosłuchem. Czyniły to poradnie z 
sąsiednich powiatów. Pani Dyrektor uzyskała uprawnienia z zakresu Tyflopedagogiki oraz 
Surdopedagogiki i jest możliwość rozszerzenia oferty placówki.  

p. Lech Brzozowski uważa, że byłoby to ułatwienie dla dzieci i rodziców, gdyby mogli odbyć 
badanie na miejscu.  

 



p. Jolanta Tymińska wyjaśniła, że kolejne rozszerzenie oferty Poradni to badanie dzieci 
autystycznych, a to wiązałoby się ze zwiększeniem o 1/5 etatu, za kwotę 3.800 zł (5 godzin do 
końca roku szkolnego). W sytuacji, kiedy mamy w Nidzicy SOS-W, Poradnia może się zająć 
dzieckiem autystycznym i wskazać możliwość kontynuowania edukacji w Ośrodku. Badania są 
bezpłatne. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższych wniosków PORE. 
 
Ad. II.10. 
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że odbyło się spotkanie Dyrektorów szkół z 

Dyrektorem Sanepidu, na którym Dyrektorzy zapoznali się z procedurami obowiązującymi w 
okresie pandemii. Wszystkie szkoły zaopatrzone są w płyny, maseczki, rękawiczki i przyłbice dla 
nauczycieli. Dzisiaj Urząd Wojewódzki przesyła termometry szkół. Procedura pracy jest 
opracowana. Uczniowie będą chodzić w maseczkach na przerwach. p. Tymińska dodała, że 
wytyczne ciągle się zmieniają.  

Starosta Marcin Paliński dodał, że była rozmowa na temat szczepień przeciw grypie. 
Nauczyciele powiatowi będą szczepieni. Można wykorzystać na to fundusz zdrowotny i będzie 
refundacja części kosztów. Przypomniał, że w 2016 r. Powiat Nidzicki szczepił populacje powyżej 
60 r.ż. przeciwko pneumokokom. 

p. Mateusz Budka zapytał, czy są dane z podziałem na gminy. 
p. Jolanta Tymińska odpowiedziała, że dane są. Problem był wówczas z uzyskaniem 

wskaźników szczepień, bo nie było chętnych. Dodała, że w powiecie w grupie ryzyka, powyżej 65 
r.ż., na koniec 2019 r. było ponad 5200 osób.  

 
p. Jolanta Tymińska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Agnieszka Szczepkowska. 
 
Ad. III.1. 
p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy                

o wyrażenie zgody na usunięcie siedmiu drzew w pasie drogowym Szkotowo-Rogóż- Kozłowo na 
odcinku Sarnowo-Zakrzewko, kolidujących z inwestycją – budową farm wiatrowych. Zaznaczyła, 
że decyzję wydaje Wójt Kozłowo, po opinii RDOŚ. 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie wyraził zgodę na usunięcie w/w drzew. 
 
p. Agnieszka Szczepkowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 
 
Ad. IV.1. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła przebieg mediacji z Geo-Nid Grzegorz Golubiński, 

przeprowadzonych z udziałem mediatorów, w kwestii miarkowania kar umownych z tytułu 
opóźnienia w wykonaniu prac geodezyjnych. Przypomniała, że 26 czerwca 2018 r. podpisana 
została umowa na wykonanie prac geodezyjnych. Z tytułu opóźnienia dwóch etapów naliczono 
kary umowne w wysokości 139.140 zł, przy czym wartość zamówienia wynosiła 171.000 zł. 
Stwierdzono, że opóźnienia w realizacji umowy były już wcześniej, przed chorobą wykonawcy. p. 
Golubiński zapłacił kary, a następnie wystąpił o ich miarkowanie. Podczas mediacji wyraził prośbę 
o zwrot kar w 100% wysokości za okres choroby, tj. 140 dni, co stanowi kwotę 93.204 zł. p. Iwona 
Urbanowicz podkreśliła, że podczas mediacji mieli na uwadze, że opóźnienie było spowodowane 
nie tylko chorobą, lecz na korzyść wykonawcy przemawia jednak fakt, że prace zostały wykonane 
i odebrane, a Powiat Nidzicki nie poniósł z powodu opóźnienia żadnych strat. Oferta p. 
Golubińskiego była bardzo korzystna, za cenę 180.000 zł, natomiast kolejna oferta była już za cenę 
295.000 zł. Różnica cenowa to 115.000 zł. Przy ocenie ofert jednym z kryteriów była wysokość  
kar umownych, które oferent sam proponował. Zakończył się pierwszy etap negocjacji. p. Iwona 
Urbanowicz zaznaczyła, że umowa i mediacje są tajne, ale wykonawca zgodził się na ich 
przedstawienie Zarządowi, ponieważ chodzi o środki publiczne. Po długich negocjacjach 



zaproponowano zwrócenie kwoty 64.310 zł, co stanowi 69 % kwoty wyjściowej, o której zwrot 
wystąpił wykonawca. Wysokość kar ostatecznie byłaby na poziomie 43,76%. Uważa, że są to 
uczciwe kary, ponieważ części prac wykonawca nie oddał w terminie.  

p. Paweł Przybyłek dodał, że negocjacje jeszcze nie zostały zakończone.  
p. Lech Brzozowski stwierdził, że jeśli doszło do porozumienia, to wypada tylko 

podziękować osobom reprezentującym Zarząd. 
p. Paweł Przybyłek doda, że mediacje wydają się zwykłą rozmową, ale tak nie jest.  
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował wynik mediacji. 
 
p. Paweł Przybyłek dodał, że do 15 października br. planowane jest zakończenie mediacji. 

Odbędzie się jeszcze jedno spotkanie. 
p. Mateusz Budka zapytał, jaki jest koszt mediacji. 
p. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że koszty ponosi wykonawca. Zaznaczyła, że można 

wystąpić do sądu o zatwierdzenie ugody, ze względu na to, że chodzi o środki publiczne. Zorientuje 
się w kosztach sądowych. 

Starosta Marcin Paliński uważa, że jeśli nie będzie to długi proces, to można z niego 
skorzystać. 

p. Iwona Urbanowicz dodała również, że ugoda zawarta przed mediatorem ma moc ugody 
sądowej.  

 
Ad. IV.2. 
p. Iwona Urbanowicz poinformowała Zarząd o wydaniu przez Wojewodę decyzji odnośnie 

ustalenia odszkodowania za nieruchomości przejęte pod rozbudowę drogi wojewódzkiej 604. 
Wartość nieruchomości w Jagarzewie, po zgłoszonych uwagach, została skorygowana. PZD nie 
miał uwag. Wartości powiększone są o 5%, ze względu na wcześniejsze wydanie nieruchomości. 
Wartości wynoszą odpowiednio: za nieruchomości w Jagarzewie o pow. 637 m2 - 49.247 zł, w 
Puchałowie – 4.267 zł, w Muszakach – nieruchomości o pow. 378 m2 – 53.112,15 zł. Uwag do 
operatów szacunkowych nie mamy, wcześniej wysłane uwagi zostały przeanalizowane i częściowo 
uwzględnione.  

p. Paweł Przybyłek dodał, że rozmawiał z Zastępcą dyrektora ZDW o umożliwieniu nam 
przestawienia ogrodzenia w Jagarzewie. 

Następnie p. Iwona Urbanowicz przedstawiła: 
1) Informację Burmistrza Nidzicy o zgromadzeniu materiału dowodowego  w sprawie 

wydzielenia części działki na poszerzenie drogi powiatowej, która zostanie przejęta przez 
powiat z mocy prawa. 

2) informację o toczącym się postępowaniu administracyjnym i wydaniu pozwolenia na 
budowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego, przy ul. Olsztyńskiej, z której zostanie 
wybudowany zjazd na drogę powiatową. 

 
p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad. 
 
Ad. V.1. 
p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2020 zawierający: 
1) wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy o zwiększenie 

planu wydatków budżetowych w rozdziale 75495 § 4270 w kwocie 20.000 zł z przeznaczeniem na  
opracowanie dokumentacji technicznej remontu placu wewnętrznego Komendy Powiatowej PSP 
w Nidzicy. Powyższy wydatek zostanie sfinansowany środami własnymi powiatu przekazanymi 
poprzez Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej. 



Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów w rozdziale 75495 § 2300 o kwotę 
20.000 zł oraz zwiększenia planu wydatków w tym samym rozdziale w § 4270 o tę samą 
kwotę; 

2) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 227/2020 z dnia 11 sierpnia 2020 r. 
zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 85504 § 2110 o kwotę 879 zł z przeznaczeniem na 
wypłatę świadczeń i koszty ich obsługi w ramach programu Dobry Start. 

Zarząd jednogłośnie dokonał zwiększenia planu dochodów zgodnie z powyższą 
decyzją, jak również zwiększenia planu wydatków w tym samym rozdziale w: § 3110 o 
kwotę 869 zł i § 4010 o kwotę 10 zł; 

3) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 241/2020 z dnia 20 sierpnia 2020 r. 
zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 75411 § 2110 o kwotę 119.013 zł z przeznaczeniem 
na wypłatę rekompensaty pieniężnej za przedłużony czas służby strażakom pełniącym służbę. 

Zarząd jednogłośnie dokonał zwiększenia planu dochodów zgodnie z powyższą 
decyzją, jak również zwiększenia planu wydatków w tym samym rozdziale w § 4180; 

4) wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy o przesunięcie 
kwoty 5.000 zł w ramach rozdziału 75411, tj. zmniejszenie planu wydatków w § 4050, a zwiększenie 
w § 4180. Oszczędności jednostka przeznaczy na uzupełnienie brakujących środków na wypłatę 
rekompensaty pieniężnej za przedłużony czas służby strażakom pełniącym służbę w Komendzie 
w Nidzicy. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku.  
5) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 251/2020 z dnia 24 sierpnia 2020 r. 

zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 75411 § 2110 o kwotę 18.327 zł z przeznaczeniem 
na pokrycie wydatków Komendy Powiatowej PSP w Nidzicy związanych z naprawą ciężkiego 
samochodu ratowniczo-gaśniczego SCANIA-P360. 

Zarząd jednogłośnie dokonał zwiększenia planu dochodów zgodnie z powyższą 
decyzją, jak również zwiększenia planu wydatków w tym samym rozdziale w § 4270. 

 
Wszystkie powyższe decyzje Zarządu zawarte zostały w uchwale Nr 61/212/2020                 

w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2020, która została podjęta jednogłośnie                        
i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. V.2. 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie warunkowego 

przydziału obligacji komunalnych serii D20 Powiatu Nidzickiego („obligacje komunalne”). Jest to 
następna seria obligacji o wartości 1.200.000 zł, ze względu na to, że będą kolejne płatności. Łącznie 
będzie to już 2.700.000 zł. 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 61/213/2020 w wyższej 
przedstawionej sprawie. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ponadto p. Paweł Przybyłek poinformował, że odbyło się spotkanie robocze z pracownią 

architektoniczną w sprawie oszacowania potrzeb powiatu w kwestii budowy nowego skrzydła 
Starostwa. Zaznaczył, że przybliżony koszt budowy, ze względu na konieczność wymiany gruntu, 
to 6-8 mln zł. Ponadto przeprowadzono rozmowy z właścicielem sąsiedniej nieruchomości przy 
ul. Traugutta o możliwości jej zakupu. Cena za tę nieruchomość to 1.500.000 zł. Może przedstawić 
ofertę Zarządowi. Wspomniał, że kiedyś było podpisane porozumienie na korzystanie z parkingu, 
który miał powstać przy tym obiekcie. 

p. Lech Brzozowski uważa, że w cenie ujęta jest też działka.  
p. Paweł Przybyłek dodał, że do nieruchomości zostały wykonane przyłącza. Jeśli 

chcielibyśmy ją kupić, to musielibyśmy wykonać projekt zamienny przystosowujący budynek do 
potrzeb Starostwa i jednostek. Powierzchnia obiektu to 1400 metrów. 



p. Mateusz Budka zapytał, jaka powierzchnia była brana pod uwagę przy planowaniu 
skrzydła. 

p. Paweł Przybyłek odparł, że na jednostki potrzeba 460 m + 100 m na archiwum + 163 m 
na PCPR. 

p. Mateusz Budka zwrócił uwagę, że stan deweloperski, tj. do wykończenia, mieści się w cenie 
5.000 zł/m2. 

p. Paweł Przybyłek odpowiedział, że geolog sprawdzał nasze dane i wg niego konieczna jest 
wymiana gruntu. 

p. Mateusz Budka uważa, że warto ponownie przeprowadzić badania gruntu, jak również o 
szacunki poprosić kilka pracowni projektowych. Uważa, że w Olsztynie w trudniejszych warunkach 
budują, a koszt się nie zmienia. Zapytał o koszt budowy skrzydła Banku Spółdzielczego. Licząc 
180 tys. zł rocznie na utrzymanie i najem jednostek, to w okresie 10 lat budowa się spłaci. 

 
Starosta Marcin Paliński uważa, że nie ma głosów sprzeciwu, a o możliwościach rozbudowy 

będziemy rozmowy dalej prowadzić. 
 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała:  Starosta 
/-/ Inspektor / - / Marcin Paliński 

Małgorzata Jarka   Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
  


